
Ajuntament de Castelló de la Plana

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’acta: 28

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30 d’abril de 2018

Hora inici/fi: 19:30 h/20:35 h  

Lloc: Pl. Espanya, s/n

Membr  e  s as  s  istents:  

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macías
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sra. Lorena Bachero Colomer

M  embr  e  s a  b  sents:   

Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Clemente Laguarda
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Concepción Guillamón Albalate

Presidenta (Compromís)
Vicepresident (PSOE)
C Regidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
AV Pda. Benadressa 
AV Ctra. Borriol, Grup Roser i Adj.
AV El Saboner
AMPA CEIP Jaume I

Veí (CS e M)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)
AV Grup Reis i Ctra. l’Alcora(*)
AV La Joquera (*)

EXCUSA A  BSÈ  NCIA (*)  
Secret  à  ri  a  :  
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establert:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 26
DE MARÇ DE 2018

S'aprova  l'acta  de  la  Junta  del  Districte  Oest,  celebrada  el  26  de  març  de  2018,  per
unanimitat dels membres de la Junta.



2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dóna compte dels tràmits i  de les distintes solucions que s'han dut a terme
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i  la secretària de
la Junta llig els informes de cada negociat.

3. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Jose Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, proposa que s'informe de l'estudi
de remodelació que es realitzarà a la zona del Centre Comercial Salera i el seu entorn.
Pregunta  per  la  situació  d'un  solar  a  la  quadra  Saboner  per  a  poder  solucionar  els
problemes  d'aparcament  que  existeixen  a  la  zona de  la  ctra.  de l’Alcora,  a  la  quadra
Saboner. També pregunta per l'obertura dels carrers del grup del Carme ja que les obres ja
estan finalitzades. Tant la presidenta com el vicepresident expliquen la situació d’aquest
tema.

La Sra. Lorena Bachero, representant de l'AMPA CP Jaume I, sol·licita la instal·lació d'una
paperera davant de la porta del col·legi de primària. En el túnel de l'av. de l’Alcora hi ha
una canonada que està trencada i quan plou s'inunda el carril d’aquest túnel. Finalment
sol·licita la neteja de l'albelló situat davant del col·legi, per a evitar entollades quan plou.

El Sr. Pacual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Grup Roser i Adjacents, adjunta
un escrit per al seu tràmit en què sol·licita la retirada d'un arbre ubicat en l'encreuament de
la ctra. de Borriol, a l’entrada del camí Collet, ja que dificulta la visibilitat dels vehicles que
circulen per eixa carretera. Reitera la instal·lació de papereres al camí Collet i a la carretera
de Borriol i la retirada dels pals de telefònica ubicats al camí Collet. Sol·licita el canvi del
senyal de cediu el pas existent per un stop al carrer Borriol abans de l'encreuament amb el
carrer Vilafamés. Demana la instal·lació d'una forqueta per a fixar el contenidor de fems i
ubicar-lo al costat dels contenidors de reciclatge a l’avinguda Alfons XII.

El Sr. Vicente Gonell, representant de l'AV Pda. Benadressa, proposa el canvi d'ubicació
dels contenidors instal·lats  a la Venda Rosita,  al costat de la parada d'autobús (on estan
les vivendes) i demana que s'instal·le el de vidre que falta.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les vint hores i trenta-cinc
minuts, de la qual s’estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta,
en el lloc i la data al principi expressats.


	barcode1: 
	barcode2: 
		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2018-06-05T18:00:36+0200
	Castellón de Plana
	MARIA INMACULADA ARNAU PICAZO - DNI 18906629P
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ayuntamiento de Castellón de la Plana
	2018-06-05T18:27:17+0200
	Castellón de Plana
	VERONICA RUIZ ESCRIG - DNI 19001632K
	Lo acepto




